

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 05-06-2024 02:35:28 PM Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 05-06-2024 02:35:28 PM الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>INVEST BANK announces that its Board of Directors approved on 05-06-2024 the increase of the company's capital from 100000000 to 125000000 through:</p>	<p>تعلم شركة البنك الاستثماري عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 05-06-2024 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 100000000 سهم/دينار إلى 125000000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Increase Method</b></p>	<p><b>تحديد طريقة زيادة رأس المال</b></p>
<p>Private placement In its third meeting of 2024, held on 6/5/2024, the Board of Directors decided to recommend to the General Assembly of the INVESTBANK to approve an increase in the bank's paid-up capital by (25) million dinars (twenty-five million dinars), so that the bank's capital becomes (125) million dinars. (One hundred and twenty-five million dinars), and authorizing the Board of Directors to take the necessary measures to complete the procedures for the increase, and to obtain the necessary approvals from the regulatory authorities.</p>	<p>اكتتاب خاص للمساهمين قرر مجلس الإدارة في اجتماعه الثالث لعام 2024 والمنعقد بتاريخ 05/6/2024، التوصية الى الهيئة العامة للبنك الاستثماري بالموافقة على زيادة رأس مال البنك المدفوع بمبلغ (25) مليون دينار (خمسة وعشرون مليون دينار) ليصبح رأس مال البنك (125) مليون دينار (مائة وخمسة وعشرون مليون دينار)، وتفويض مجلس الادارة باتخاذ الاجراءات اللازمة لاستكمال الاجراءات الخاصة بالزيادة، واخذ الموافقات اللازمة من الجهات الرقابية</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ربي عبد الخالق</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ربي عبد الخالق</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>